

BESLUITENLIJST DVO openbaar deel (concept)

Datum	23 april 2018
Tijdstip	09.00 – 11.00 uur
Voorzitter	O. van Veldhuizen
Locatie	Meldkamer Hengelo, Demmersweg 55
Secretaris	H. Meuleman
Aanwezig	O. van Veldhuizen, A. Gerritsen, R. Welten, J. Joosten, G.J. Kok, A. Raven, S. Schelberg, E. Nauta, Th. Schouten, A. Hofland, W. Haverkamp, A. van der Kolk, H. Robben, H. Meuleman, S. Wevers, J. Eshuis, P. Hagenaars (vanaf 10.00 uur), M. Koenders, J. Knol, M. Kunst, V. Smink, P. Miltenburg, B. Lutje Wagelaar, E. Klopman, E. Evers
Afwezig	S. Dinsbach, J. Slot, C. Kroon, S. Kuks, J. Lucas, R. Poot, B. Lutje Wagelaar

NR	Onderwerp	Bijlage
	OPENBAAR DEEL	
D	<p>Mededelingen</p> <p>1. Voorzitter</p> <p>2. Districtchef politie</p> <p>Mevr. Knol deelt mede dat er zondag 29 april een SGBO actief is i.v.m. de mogelijke degradatie van Fc Twente. Er volgt ambtelijk nog een verzoek om contactgegevens te delen, zodat contactpersonen bij gemeenten snel bereikt kunnen worden.</p> <p>3. (Plv)Hoofdofficier van Justitie</p> <p>4. Secretaris</p>	
E	<p>Verslagen</p> <p>1. Besluitenlijst DVO 12 februari 2018 (openbaar deel)</p> <p>Het verslag wordt vastgesteld.</p>	
F	Ingekomen stukken - geen	
G	<p>Ter besluitvorming/ter bespreking</p> <p>1. Evaluatieonderzoek verbeterings aanpak problematische jeugdgroepen (i.a.v burgemeester Bengevoerd, portefeuillehouder voor Oost Nederland)</p> <p>Burgemeester Bengevoerd is toch verhinderd. Mevr. Van der Kolk wordt als portefeuillehouder verzocht een toelichting te geven op het voorstel. De behandeling van de voorgestelde punten is kort en er wordt mee ingestemd. Dhr. Welten verzoekt de (aangenomen) voorstelpunten te adresseren aan de portefeuillehouder. <i>Actie notulist: inmiddels ambtelijk via VNON onder de aandacht gebracht bij de portefeuillehouder. Punt 5 zal binnen VNON onder kwetsbare personen opgenomen worden.</i></p> <p>2. Evaluatie jaarwisseling 2017-2018</p> <p>Dhr. Joosten wordt als portefeuillehouder gevraagd een toelichting te geven. Er volgt daarna een kort gesprek over het portefeuillehouderschap en de kenbaarheid daarvan. Bij agendapunten G1 en G2 was dat toch niet duidelijk genoeg. Het is daarnaast uiteraard wenselijk dat portefeuillehouders (vooraf) goed geïnformeerd zijn over het onderwerp.</p>	

	<p>Dhr. Joosten licht de 3 voorstelpunten verder toe en stelt bij punt 1 voor om door te gaan met monitoren. Bij de punten 2 en 3 stelt dhr. Joosten de vraag hoe ver te gaan in de gezamenlijkheid op dit onderwerp.</p> <p>De voorzitter licht toe dat, n.a.v. eerdere discussies, ook in het DB, de punten 2 en 3 niet hoeven (in gezamenlijkheid).</p> <p>Dhr. Joosten geeft aan dat er preventief wel samen opgetrokken kan worden en de verdere vraag hoe dit dan te doen. Verdere gezamenlijkheid vraagt beleidsmatig ook iets en moet hier geen streep getrokken worden?</p> <p>Voor de politie zijn de thema's bij de jaarwisseling de aanpak van zwaar vuurwerk (o.a. via zoeken op darkweb) en de aanpak van geweld tegen hulpverleners.</p> <p>De voorzitter vraagt mevr. Knol of de politie hier hulp/steun nodig heeft van gemeenten.</p> <p>De politie wil op deze onderwerpen wel samen optrekken. Mevr. Kunst bevestigt de aansluiting van het OM op beide punten.</p> <p>Dhr. Schelberg noemt nog dat het sluiten van woningen (vergelijk het met Damocles) bij aantreffen van zwaar vuurwerk nog ongewoon is, maar een optie om te overwegen.</p> <p>Alle leden willen aansluiten bij elkaar en de politie. De voorzitter vraagt wel hoe het preventieve deel dan vorm te geven. Mevr. Raven geeft een voorbeeld van preventieve inzet door inzet van een zgn. vuurwerkbus.</p> <p>Dhr. Joosten stelt voor om de punten 2 en 3 niet regionaal op te pakken, maar landelijk te laten oppakken. Hier wordt mee ingestemd.</p>	
H	Ter kennisgeving 1. Jaarbericht hennep 2017	
I	Rondvraag + Sluiting Enkele leden ervaren problemen bij het inloggen in Veiligheidsnet. Dhr. Meuleman zegt dat het probleem inmiddels bekend is en dat er naar een oplossing wordt gezocht.	